
Een bericht namens het bestuur
De Corona-crisis heeft ons hele leven veranderd. Wat betreft de OVZ heeft de Corona-crisis helaas ook 
het hele jubileumjaar in de war gestuurd. Na de eerste Coronagolf hebben we in de zomerperiode nog 
enkele (drukbezochte) fysieke ledenbijeenkomsten kunnen organiseren, maar helaas is nu duidelijk dat dit 
voorlopig niet meer kan gebeuren.

De gehouden digitale ledenbijeenkomsten zagen een sterk afnemende belangstelling qua deelname, dus 
daar gaan we voorlopig ook niet mee verder. Dus moeten we u melden dat er voorlopig geen 
ledenbijeenkomsten zijn (overmacht!). Doordat we dit jaar veel minder bijeenkomsten hebben kunnen 
houden, hebben we als OVZ ook minder uitgegeven. Zoals reeds eerder gemeld zullen we dit effect 
volgend jaar voor de leden compenseren door een reductie op de contributie. Ook gezien de huidige 
economische omstandigheden lijkt het de OVZ niet zinvol om de jaarlijkse enquête onder het bedrijfsleven 
dit jaar te houden. 

Uiteraard hopen wij u snel weer te zien als dit weer mogelijk is. We volgen de mogelijkheden op de voet.
Tussentijds houden wij u per e-mail op de hoogte en mocht u nog vragen hebben, schroom niet om 
contact met ons op te nemen.

Sterkte in deze lastige tijd.
Het bestuur van de OVZ

https://ovzwijndrecht.us4.list-manage.com/track/click?u=096822814e55a262cd28a3bbd&id=bf80a565f9&e=dee1ccf8a4


Bijeenkomst klimaatadaptatie 
van de gemeente Zwijndrecht

Op 25 november zal er om 13.00 uur wel nog 
een digitale bijeenkomst zijn over de effecten van 
de klimaatverandering. De gemeente Zwijndrecht 
heeft ons daarom verzocht en wij werken daar 
graag aan mee. Het is dus geen reguliere OVZ-
bijeenkomst, maar een door de gemeente 
Zwijndrecht georganiseerde digitale bijeenkomst, 
waarbij aan de orde zullen komen de wijze 
waarop de klimaatverandering de bedrijven gaat 
raken, de vergroening/verduurzaming van 
bedrijventerreinen en mogelijkheden om op de 
energietransitie in te spelen. Een separate 
uitnodiging hiervoor volgt spoedig. 

Overleg bedrijfsleven met de gemeente 
Naar aanleiding van de soms optredende onrust (straatraces, hangjeugd) op bedrijventerreinen zou op 12 
oktober een vervolgoverleg met het Gemeentebestuur gehouden worden. Vanwege enkele Corona-
uitvallers is dit overleg verschoven naar 16 november. Mochten hier interessante ontwikkelingen uitkomen 
dan zullen wij deze uiteraard met uw delen.



Op 5 november start ook weer het tweewekelijks digitale overleg tussen de gemeente Zwijndrecht en de 
OVZ en de Detailhandel om de economische gevolgen van de Corona-maatregelen te bespreken. Dit 
overleg heeft naar beide kanten een informatief karakter. Beleidsmatig worden de hoofdlijnen natuurlijk 
nationaal besproken. Input vanuit de bedrijven kan worden ingebracht per email aan: 
voorzitter@ovzwijndrecht.nl.

Ruim een jaar geleden bood de OVZ samen met de BIZ Groote Lindt het Gemeentebestuur een voorstel 
aan over een verbetering van de ontsluiting van de bedrijventerreinen. Dit zou in het vernieuwde 
Gemeentelijke Verkeers- en Vervoersplan (GVVP) meegenomen worden. Dat plan is nu ruim twee jaar 
ambtelijk in bewerking, maar wij weten helaas nog steeds niet waar we aan toe zijn. Onze teleurstelling 
hierover hebben we kenbaar gemaakt.

Mobiele Corona-teststraten 

Vanuit ondernemersverenigingen in Oost-Nederland werden wij 
ruim een week geleden gewezen op mobiele Corona-teststraten, 
die het bedrijven mogelijk maakten om productiemedewerkers 
snel te laten testen (met een uitslag binnen 15 minuten). Daar is 
ook in Zwijndrecht behoefte aan zo bleek ons.

Samen met de andere ondernemersverenigingen in de 
Drechtsteden is gewerkt aan de mogelijkheid om een dergelijke 
faciliteit ook in onze regio aan te bieden. Echter binnen enkele 
dagen schoten allerlei initiatieven op dit gebied in onze regio uit 
de grond, waardoor er voor ons geen rol meer was weggelegd. 
Wel mooi om te zien die dynamiek en wellicht zijn de mobiele 
teststraten voor u ook een optie!

De mogelijkheden van mobiele testraten en het nieuwe testbeleid 
roept vast ook veel vragen op bij u. Om hieraan tegemoet te 
komen heeft MKB Nederland een Q&A-pagina ingericht op hun 
website. Handig om wellicht nog even door te nemen.
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VNO-NCW heeft op hun website een actuele pagina betreffende 
de huidige regelingen van NOW en TOZO.

Lees hier meer.  

Wat vindt u als ondernemer belangrijk in de overstap naar 
aardgasvrij?

Voor de Transitievisie Warmte 2021 willen de regionale gemeenten in de Drechtsteden, naast de mening 
van inwoners, ook de inbreng van ondernemers ophalen. 

In het Klimaatakkoord is afgesproken dat Nederland in 2050 geen aardgas meer gebruikt. Niet alleen 
woningen, maar alle gebouwen in Nederland worden aardgasvrij. Ook bedrijven gaan met oog hierop de 
overstap naar aardgasvrije kantoren en bedrijfspanden maken. 

Tot 12 november kunnen ondernemers hun mening en ideeën geven over het aardgasvrij maken van hun 
gemeente via een onlineplatform. Wat vindt u als ondernemer belangrijk en wanneer wordt de overstap 
voor u interessant? Doe mee en laat uw ideeën weten via deze link. De gemeente neemt de uitkomsten 
mee bij het opstellen van de Transitievisie Warmte 2021. In deze visie komt te staan hoe de gemeente de 
overstap naar aardgasvrij gaat aanpakken.

Voor meer informatie ga naar: www.drechtstedenenergie.nl/aardgasvrij

Deel hier uw ideeën! 
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